
Referat styremøte 16-05-2008 

  

Tilstede: Liv Oddrun Voll; Merete Økland, Svein Hoff 

  

Sak 7-07/08 Årsmøte NNN.  

I 2007 var årsmøtet i forkant av naturfagkonferansen og ble arrangert i samband med 

møte i kompetansenettverket. Man var enige om at dette fungerte fint og at man ville 
prøve med samme ordning i år. Årsmøtet blir i så fall onsdag 22. oktober. 

  

Sak 8-07/08 Valg av nye styremedlemmer.  

Svein ønsker å fratre på årsmøtet slik at en må finne ny leder. Muligens ønsker andre i 

styret å fratre. Svein skal få avklart dette. Uansett må valgkomiteen i aktivitet. Svein 

kontakter komiteen. Dersom den må fornyes mente man Siv Allmenningen kunne være 
en god kandidat til komiteen. 

  

Sak 9-07/08 Saker som kunne tas opp på årsmøtet. 

 Ansvarsfordeling mellom NNN, kompetansenettverkt og Naturfagsentret. 

  

Sak 10-07/08 Debatt på nettverket. 

Merete hadde tatt opp diskusjon om PISA resultatene. Til høsten ville hun starte en 
debatt om lærerrollen. 

  

Sak 11-07/08 Reportasje fra lærerutdanningskonferanse i Liverpool.  

Liv skulle lage og legge ut en reportasje på nettet. 

  

Sak 12-07/08 Arbeidsoppgave å jobbe videre med.  

Søkning til lærerutdanning. Muligens kunne Merete gi et bilde av situasjonen på Stord. 
Svein kunne prøve å få oversikt over situasjonen ved de små høgskolene. 
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